



Hong Kong Underwater 香港潛水總會

Association (Operated by Hong Kong Underwater Association Ltd.)

Room 1012, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong.
Tel: (852) 2504 8154 Fax: (852) 2577 5601 E-mail: enquiry@hkua.org.hk Home Page: <http://www.hkua.org.hk>

檔案編號：UAO/15/0153

致：潛水中心/會員

香港潛水總會 潛水安全及意外諮詢委員會 消防處潛水訓練基地參觀活動

潛水安全及意外諮詢委員會為香港潛水員及教練舉行各種講座及參觀活動，這次潛安會特別安排參觀消防處潛水訓練基地。詳情如下：

- 日期：二零一五年十月三十日（星期五）
地點：消防處潛水基地（九龍深水埗昂船洲昂船路政府船塢）
集合時間：下午二時十五分
參觀時間：下午二時三十分至四時三十分
名額：三十人
資歷：潛水長或以上資歷
截止日期：二零一五年十月二十三日下午五時
備註：由於名額有限，報名以符合資格要求者，先到先得，額滿即止。

是次參觀活動機會難得，歡迎符合資格要求的有興趣人士報名參加。請填妥隨函之申請表並於二零一五年十月二十三日下午五時前，傳真至 2577 5601 或電郵至 enquiry@hkua.org.hk 報名參加。每張回條只限一人報名，名額有限，採取先到先得形式，額滿即止。

如有任何查詢，請致電 2504 8154 與秘書處聯絡。

備註：如果發生火警或緊急事故，消防處潛水基地需要協助，將會即時中斷或取消是次參觀活動。

香港潛水總會

潛水安全及意外諮詢委員會

二零一五年十月二日

Member of: Confédération Mondiale des Activités Subaquatiques (World Underwater Federation)

Member of: Sports Federation & Olympic Committee, Hong Kong, China



Hong Kong Underwater 香港潛水總會

Association (Operated by Hong Kong Underwater Association Ltd.)

Room 1012, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong.
Tel: (852) 2504 8154 Fax: (852) 2577 5601 E-mail: enquiry@hkua.org.hk Home Page: <http://www.hkua.org.hk>

2nd October 2015

To : HKUA Clubs/Member

Hong Kong Underwater Association
Diving Safety & Accident Enquiry Committee
Technical Visit – Fire Services Department Diving Base

The Diving Safety and Accident Enquiry Committee (DS&AEC) organized a series of technical visits and seminars to promote diving safety. Fire Services Department has kindly agreed to let us visit the Diving Base.

Details are as follow:

<i>Activity</i>	:	Technical Visit – Fire Services Department Diving Base
<i>Date</i>	:	30 October 2015 (Friday)
<i>Gather Time</i>	:	2:15 p.m.
<i>Time</i>	:	2:30 p.m. – 4:30 p.m.
<i>Gather Venue</i>	:	Fire Services Department Diving Base, Government Dockyard, Ngong Shung Road, Stonecutters Island, Sham Shui Po, Kowloon
<i>No. of Participants</i>	:	30
<i>Qualification</i>	:	Certified Diving Master or above
<i>Registration & enquiries</i>	:	Please fill in the application form and return by Fax: 2577 5601 or E-mail: enquiry@hkua.org.hk . The deadline of application will be on 23 October 2015, 5:00 p.m. as a first come first served basis for those who fulfilled the qualification requirement. Successful applicants will be notified after 23 October 2015. Please complete one application form for each application. For any enquiry, please contact HKUA Secretariat on 2504-8154.

****Note: If there is any fire or other emergency call, which requires the immediate attendance of the Diving Base, the visit will have to be terminated or cancelled.***

Thank you for your attention.

Diving Safety & Accident Enquiry Committee
Hong Kong Underwater Association

Member of : Confédération Mondiale des Activités Subaquatiques (World Underwater Federation)

Member of : Sports Federation & Olympic Committee, Hong Kong, China